
Sessió 02/10/2024
Assemblea Consell Local

      Consell Local d’Esports

ACTA DE L’ASSEMBLEA  ORDINÀRIA  DEL CONSELL LOCAL D’ESPORTS DEL DIA  02 D’OCTUBRE DE 
2024.

Hi assistiren les entitats i senyors/es següents:

Cocentaina CF: Vicente Fenollar Tomas, Club Aeromodelismo Alcocer: Rafael Escuder Ponsoda, Club Patinatge 
Artístic Cocentiana: Veronica ,Club Bàsquet Iris Contestano: Silvia Llopis Prats, Grup d’esplai Esportiu Futbol 
Sporting contestà:  Gustavo Moltó Domínguez,  Hoquei  Club Cocentaina:  Patricia Mullor  Jordà, Club Ajedrez  
Cocentaina: Joaquín Corbí Martí, Club Ciclista Rafa Valls: Andrés Pascual Motos, Club Ye Faky Futbol Sala:  
Oscar Sansalvador, Club de Caza y Tiro La Moderna Contestana: Adoración Guillem Pastor, Peña Madridista El  
Comtat: David García Lloret, CD Contestano: Jose Luis Pascual Brotons, CD Po Eun Cocentaina: Juan José  
García García, CD Handbol Comtat: Rafael Francés Vilaplana. 
G.P.M. Popular: Octavio Cerdá Bernabeu, G.P.M. Compromís Cocentaina: Xavier Linares Valor. 

President:
Adrián Botella Juan

Secretari:
Iván González Moran

A Cocentaina, a les dènou hores, del dia dos d’octubre de 2024, es reuneixen a la sala polivalent al pavelló 
del Poliesportiu Municipal, les persones i entitats esmentades, totes elles integrants de l’Assemblea del Consell  
Local d’Esports.

1. Aprovació acta sessió anterior.

S’aprova per unanimitat. 
    
2. Obres al poliesportiu, situació.

Adrián.- pren la paraula per informar de les obres que estan fent-se.

• Avinguda les Moreres, va iniciar a finals d’agost i la previsió és de 3 mesos. Tenim l’inconvenient de 
l’accés amb vehicles i  del  pàrquing,  però sabeu que els llocs per a aparcar estan a l’avinguda de  
Miralbó, al C/ Riu Penàguila, i si venen equips visitants a les competicions dels caps de setmana amb 
autobús o furgonetes, hi ha que avisar per a informar a la policia i tindre accés i espai per a poder 
aparcar.  

• Accés Camp de La Via, finalitza aquesta actuació el 3 d’octubre i ja podrem accedir en aquest camp des 
del pàrquing amb cadira de rodes, carrets, etc...

• Postes de les Xarxes de protecció del Camp Via, inicien l’actuació el 14 d’octubre, amb uns postes 
reforçats i la col·locació dels que van caure pel vent a la fira de l’any passat.

• Millora circuit del Pi, actuació per revitalitzar aquest espai esportiu, sabeu que tenim un projecte de fer  
una pista bio-saludable per  poder rodar i  algunes idees per poder  millor  l’espai  esportiu  amb zona 
cal·listènia, pumptruck, Bmx...

• Manteniment Pista Patinatge/Hoquei, realitzar en unes setmanes una actuació de poliment i neteja de la 
superfície i després pintat de línies i porteries.

• Manteniment camps futbol, al mes de novembre es realitza l’actuació periòdica de manteniment dels 
camps de gespa artificial.

• Pista pàdel, en breu s’iniciaran les obres d’una nova pista al poliesportiu, l’empresa ja està adjudicada i  
es muntarà a la zona Agorespace del 3x3, i volem dur aquesta de fusta a L'Alcúdia.

• Piscina  Municipal,  es  va  realitzar  pavimentació  de  l’accés,  zona  de  Vending,  bancs,  i  en  breu 
substituirem les portes, finestra, i el tancament perimetral es farà més alt. 

  
Silvia Llopis.- comenta que tanta actuació de manteniment i millores i a la pista coberta que és on entrena i juga 
el CB Iris no es fa cap actuació.
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Adrián.-  contesta que  tenim un parell de pressupostos pel tema de les arreplegades d'aigua de les plogudes 
fortes, i les arreplegades d’aigua a les canaletes de la pròpia coberta, estem veient la forma de poder dur a  
terme actuacions també en aquesta pista. 

3. Subvencions locals, nominatives, a joves i a clubs i entitats esportives.

Adrián.- comenta que ja estan en marxa totes les subvencions d’esports. 
Les nominatives que aquest any son per a CB Iris pel 50 aniversari 3.000€, i CD Contestano que tenen la de tots 
els anys de 14.600€ i la de l’ascens de categoria de 5.000€. 
A banda tenim la dels joves esportistes de Cocentaina d’entre 10 i 23 anys, que realitzen esports individuals i  
que no estan a cap Club del Consell Local d’Esports. El termini està obert fins 10 octubre.
Finalment l’ajuda als Clubs i entitats esportives de Cocentaina de 33.000€ que el termini estarà obert fins el 17  
d’octubre.

Ximo  Corbí.-  pregunta  si  les  del  CD  Contestano  son  independents  a  la  dels  Clubs  i  si  s’han  reprès  les 
subvencions per aniversaris perquè s’havien perdut i no es donaven ja. 

Adrián.- contesta que les nominatives van a part de la dels Clubs. I que per les que fa a les d’aniversari  o  
esdeveniments especials, els clubs junts amb la regidoria estudiarem conjuntament per poder realitzar alguna 
activitat o celebració d’aniversari, ajudant amb el que es puga ajudar per a dur-ho a terme.     

4. Temporada d’estiu 2024, temporada d’hivern 24-25, carnet instal·lacions. 

Adrián.- informa que han sigut un total de 348 matricules a les escoles esportives d’estiu i uns 300 xiquets i  
xiquetes els que han format part dels cursos d’estiu, 164 a l’escola de permanència i 131 a les escoles d’estiu 
amb els diferents esports oferits, sent la natació l’esport rei de l’estiu. En quant a la piscina municipals s’han 
realitzat 1388 carnets de temporada, i s’han registrat 27.150 accessos durant tota la temporada 2024.
En quant a la temporada d’hivern i  les escoles esportives municipals  que acabem d’iniciar ara en octubre,  
tindrem un total de 153 alumnes de les diferents modalitats oferides, com son els 48 del Programa d’activitat 
física i salut, 63 de la gimnàstica rítmica, 37 del voleibol, i 5 del tennis de taula.
Pel que fa als carnets d’instal·lacions ja estan els clubs que fan ús de les instal·lacions del poliesportiu enviant 
els llistats dels esportistes majors de 18 anys i fins 15 d’octubre els tramitarem.

Ximo.- pregunta per l’empresa que va donar el servei en estiu i si va ser la mateixa que va donar els dos serveis.

Adrián.- contesta que si, que va ser a de Adri Palací, Palagym d’ací de Cocentaina.    

Gustavo Moltó.- comenta que la formula de les taxes dels carnets d’instal·lacions està anant en contra del propi  
comitè de futbol 7, ja que al ser una lliga comarcal i estar units amb Muro, i allí els carnets no en tenen, és  
gratuït, no podem competir amb el preu dels equips de Muro, i en Cocentaina està afectant als equips d’ací que  
cada vegada tenim menys i tindrem menys en un futur pròxim. En Alcoi els paguen els carnets per equip, una  
quota fixa depenent si és futbol 7, futbol sala, futbol 11... en Muro és gratuït...tindrem que estudiar la forma de 
veure com podríem modificar l’ordenança per a contemplar als dos comitès que tenim tant de carnets i fem molt 
menys ús d’instal·lacions que la majoria dels clubs del consell. 

S’obri un debat al voltant de com es podria reduir aquest cost per als comitès i les possibilitats de que els clubs 
amb equips i esportistes menors pogueren col·laborar i/o pagar algun tipus de taxa.

Adrián.-  comenta  que  arrepleguen  aquestes  idees  i  propostes  per  estudiar  i  veure  possibles  opcions  per 
modificar l’ordenança i si puguem arribar als comitès per a que en uns anys no es perjudiquen les seues lligues i  
els seus equips respecte a les localitats veïnes. 

5. Gala Vila de Cocentaina/Gala de l’Esport Local 2025.

Adrián.- informa de que la Gala Vila de Cocentaina no es farà, després de la primera edició que va ser en gener  
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de 2023, s’ha decidit que no continuarà aquesta gala. Des de la regidoria d’esports vos traslladem la proposta de 
reprendre la Gala de l’Esport de Cocentaina, la nostra Gala, si voleu des del consell d’esports i ho veiem bé el  
tornar a recuperar l’homenatge als esportistes,  clubs,  col·laboradors,  escoles esportives,  etc...  Nosaltres ho  
inclourem a la pròxima reunió de l’assemblea del consell, així ho podeu parlar internament en cada un dels club i 
entitats esportives i ho podem votar. Sabeu que tenim un consell molt viu i amb 22 entitats esportives, pel que 
pensem que pot quedar molt bé, i podem fer-ho com decidim entre tots, no te perquè ser igual que veníem fent,  
podem canviar coses i adaptar la Gala al que pensem és el millor per a nosaltres.

Ximo Corbí.- opina que ja va comentar que no li pareixia bé que la Gala fora cada dos anys i que desapareguera  
la d’Esports, per tant voria bé el reprendre aquest reconeixement als esportistes locals.

Gustavo Moltó.- opina que tots els anys fer la gala no li pareix bona idea perquè Cocentaina no te per a tant, per  
a fer-ho anual no ho veu.

Adri.- parlem i pensem en els nostres respectius club i ho debatem i votem a la pròxima assemblea.  
  
6. Despatx extraordinari.

Adrián.- comenta que ja està a disposició a la seu electrònica de l’Ajuntament el text normatiu de la Modificació  
de l’Ordenança de convivència ciutadana, ací tenim arreplegat el tema de l’ús dels patinets, del funcionament i  
reglament d’ús de la piscina, del civisme en general...però sobre tot un regim sancionador pel possible mal ú i  
poc civisme que en ocasions ens trobem a les instal·lacions del poliesportiu.

Patri Mullor.- pregunta que com fem com a club o directius de club s ens trobem amb casos gens agradables i  
que no ens fan cas si ho diem o informem.

Adrián.- contesta que en cas de mal ús o mala conducta, vosaltres aviseu al conserge, el conserge avisar a les 
autoritats municipals, tenim que informar, advertir, però tindrem que actuar amb regim sancionador.

7. Precs i preguntes.

Gustavo Moltó.- comenta que han oferit als clubs i entitats esportives de fer un curs, una formació, de primers  
auxilis, qui vullga podrà, esportistes, directives, cos tècnic... pregunte un poc més per las condicions de data 
d’horaris, d’aforament, etc... i vos informe mitjançant la regidoria d’esports.

Patri Mullor.- pregunta per la disponibilitat de l’alberg de la FPA, si es pot utilitzar i si ho demanem directament a  
la regidoria d’esports.

Adrián.-  contesta  que sí,  que ens  demaneu a  nosaltres  i  gestionem i  mirem la  disponibilitat  dels  dies  que 
necessiteu fer l’ús d’ell. 
 
I no havent-hi més assumptes a tractar, finalitza l’assemblea a les 19.55 hores, dels quals, com a secretari, que 
ho confirme, estenc i signe aquesta acta electrònicament.                                        
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